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Vries, 28 december 2020 

Betreft: onderzoek functioneren dorpshuizen 

 

Geachte raad, 

 

In 2019 en vooral 2020 heeft de Rekenkamercommissie een onderzoek uitgevoerd naar het 

functioneren van de dorpshuizen in uw gemeente. Dit mede naar aanleiding van de onderwerpen die 

door uw presidium zijn aangedragen. Eerder hebben wij u op de hoogte gesteld van de ontstane 

vertraging. Die was ontstaan door het feit dat uit de eerste onderzoeken bleek dat de rol van de 

gemeente rond dorpshuizen anders was dan wij en uw presidium veronderstelden. Wij hebben 

daarover met uw presidium gesproken. Uit dat gesprek kwam naar voren dat het onderzoek doorgezet 

moest worden. Vervolgens ontstond er wederom een vertraging, ditmaal door Corona.  

Toch is het gelukt het rapport af te ronden en we zijn blij dat we hierbij het rapport aan u kunnen 

aanbieden. Vanzelfsprekend zijn wij bereid om, indien u daartoe besluit, het rapport in uw raad toe te 

lichten en/of vragen te beantwoorden. Wij spreken de hoop uit dat u gebruik kunt maken van onze 

aanbevelingen.  

We zijn blij dat uw college de aanbevelingen uit ons rapport overneemt en ondersteunt. De 

bestuurlijke reactie treft u hierbij aan. 

Tot slot: uw college heeft reeds bij het verzenden van het concept rapport voor bestuurlijke 

wederhoor, een persbericht verstuurd met de voorlopige conclusies van het rapport, terwijl het 

rapport nog niet in uw bezit was. We hebben uw college daarop inmiddels geattendeerd. 

Wij kijken terug op een prettige samenwerking met de gemeentelijke organisatie en vooral ook de 

dorpshuizen zelf. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de Rekenkamercommissie Steenwijkerland, 

Herman Beerda 


